
Protokół Nr 52/2020 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Grudziądzkiego 

odbytego w dniu 22 października 2020 r. 

Posiedzenie Zarządu Powiatu Grudziądzkiego odbyło się w siedzibie Starostwa Powiatowego 

w Grudziądzu, przy ul. Małomłyńskiej 1. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Adam Olejnik  - Starosta 

2. Marcin Dziadzio  - Członek Zarządu 

3. Krzysztof Klucznik  - Członek Zarządu 

4. Aleksander Zadykowicz - Członek Zarządu 

a ponadto: 

5. Dorota Kaczerowska  - Sekretarz Powiatu 

6. Grażyna Kalita  - Skarbnik Powiatu 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie i przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z 51 posiedzenia Zarządu Powiatu. 

4. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych 

na rok 2020. 

5. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację 

zadania publicznego Powiatu Grudziądzkiego w roku 2021 z zakresu udzielania nieodpłatnej 

pomocy prawnej, świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej. 

6. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wszczęcia postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego w trybie przetargu nieograniczonego na zadanie pn. „Zakup serwera wraz z bazą 

danych Oracle” oraz powołania komisji przetargowej. 

7. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa Kierownikowi 

Powiatowego Zarządu Dróg w Grudziądzu. 

8. Sprawy organizacyjne, zapytania, wolne wnioski. 

9. Zakończenie posiedzenia. 

Posiedzenie Zarządu Powiatu otworzył Starosta p. Adam Olejnik, witając wszystkich obecnych. 

Starosta p. Adam Olejnik stwierdził, że w posiedzeniu bierze udział 4 na 5 członków Zarządu Powiatu 

Grudziądzkiego. Nieobecny jest Wicestarosta p. Jan Kowarowski. Starosta p. Adam Olejnik dodał, 

że Członek Zarządu p. Aleksander Zadykowicz uczestniczy w posiedzeniu w trybie zdalnym. Stwierdził 
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ponadto, że zdalnie w posiedzeniu bierze udział również Skarbnik Powiatu p. Grażyna Kalita 

oraz Sekretarz Powiatu p. Dorota Kaczerowska. 

Lista obecności z posiedzenia Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w dniu 22 października 2020 r. 

stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 Następnie Starosta p. Adam Olejnik przedstawił porządek posiedzenia, do którego Członkowie 

Zarządu nie wnieśli uwag i przyjęli jednogłośnie. 

 W kolejnym punkcie posiedzenia Członkowie Zarządu nie zgłosili wniosków o sprostowanie 

lub uzupełnienie protokołu i jednogłośnie przyjęli protokół z 51 posiedzenia Zarządu Powiatu 

Grudziądzkiego. 

 Następnie Starosta p. Adam Olejnik poprosił Skarbnika Powiatu p. Grażyną Kalitę 

o przedstawienie projektu uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie zmian w planie 

dochodów i wydatków budżetowych na rok 2020. 

Skarbnik Powiatu p. Grażyna Kalita przedstawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego 

w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na rok 2020. 

Starosta p. Adam Olejnik zapytał, czy Członkowie Zarządu zgłaszają pytania lub uwagi do projektu 

uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków 

budżetowych na rok 2020. 

Wobec braku uwag i wniosków formalnych Starosta p. Adam Olejnik przystąpił do głosowania, 

w wyniku którego Członkowie Zarządu jednogłośnie przyjęli uchwałę Zarządu Powiatu 

Grudziądzkiego w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na rok 2020. 

Uchwała Nr 52/81/2020 Zarządu Powiatu Grudziądzkiego z dnia 22 października 2020 r. w sprawie 

zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na rok 2020 stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 Następnie, na prośbę Starosty p. Adama Olejnika, Sekretarz Powiatu p. Dorota Kaczerowska 

przedstawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na realizację zadania publicznego Powiatu Grudziądzkiego w roku 2021 z zakresu 

udzielania nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego 

oraz edukacji prawnej. 

Starosta p. Adam Olejnik zapytał, czy Członkowie Zarządu zgłaszają pytania lub uwagi do projektu 

uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację 

zadania publicznego Powiatu Grudziądzkiego w roku 2021 z zakresu udzielania nieodpłatnej pomocy 

prawnej, świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej. 

W związku z brakiem uwag i wniosków formalnych Starosta p. Adam Olejnik przeszedł do głosowania, 

w wyniku którego Członkowie Zarządu jednogłośnie przyjęli uchwałę Zarządu Powiatu 
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Grudziądzkiego w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego 

Powiatu Grudziądzkiego w roku 2021 z zakresu udzielania nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczenia 

nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej. 

Uchwała Nr 52/82/2020 Zarządu Powiatu Grudziądzkiego z dnia 22 października 2020 r w sprawie 

ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego Powiatu Grudziądzkiego w roku 

2021 z zakresu udzielania nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczenia nieodpłatnego poradnictwa 

obywatelskiego oraz edukacji prawnej stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 Kolejno, na prośbę Starosty p. Adama Olejnika, Kierownik Wydziału Rozwoju, Edukacji 

i Zarządzania Kryzysowego p. Jarosław Poznański przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu 

Grudziądzkiego w sprawie wszczęcia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie 

przetargu nieograniczonego na zadanie pn. „Zakup serwera wraz z bazą danych Oracle” oraz powołania 

komisji przetargowej. 

Starosta p. Adam Olejnik zapytał, czy Członkowie Zarządu zgłaszają pytania lub uwagi do projektu 

uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie wszczęcia postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego w trybie przetargu nieograniczonego na zadanie pn. „Zakup serwera wraz z bazą danych 

Oracle” oraz powołania komisji przetargowej, w związku z czym: 

Członek Zarządu p. Marcin Dziadzio zapytał o koszt zakupu powyższego sprzętu komputerowego. 

Kierownik Wydziału Rozwoju, Edukacji i Zarządzania Kryzysowego p. Jarosław Poznański odparł, 

że koszt zakupu serwera wraz z bazą danych Oracle wyniesie ok. 100 tys. zł, a środki finansowe 

na przedmiotowy cel są zabezpieczone w budżecie.  

Wobec braku dalszych pytań oraz wniosków formalnych Starosta p. Adam Olejnik przeszedł 

do głosowania, w wyniku którego Członkowie Zarządu jednogłośnie przyjęli uchwałę Zarządu Powiatu 

Grudziądzkiego w sprawie wszczęcia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie 

przetargu nieograniczonego na zadanie pn. „Zakup serwera wraz z bazą danych Oracle” oraz powołania 

komisji przetargowej. 

Uchwała Nr 52/83/2020 Zarządu Powiatu Grudziądzkiego z dnia 22 października 2020 r. w sprawie 

wszczęcia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego 

na zadanie pn. „Zakup serwera wraz z bazą danych Oracle” oraz powołania komisji przetargowej 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 Następnie, na prośbę Starosty p. Adama Olejnika, Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg 

p. Janusz Różański przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa Kierownikowi Powiatowego Zarządu Dróg w Grudziądzu. 
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Starosta p. Adam Olejnik zapytał, czy Członkowie Zarządu zgłaszają pytania lub uwagi do projektu 

uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie udzielenia pełnomocnictwa Kierownikowi 

Powiatowego Zarządu Dróg w Grudziądzu. 

Wobec braku uwag i wniosków formalnych Starosta p. Adam Olejnik przeszedł do głosowania, 

w wyniku którego Członkowie Zarządu jednogłośnie przyjęli uchwałę Zarządu Powiatu 

Grudziądzkiego w sprawie udzielenia pełnomocnictwa Kierownikowi Powiatowego Zarządu Dróg 

w Grudziądzu.  

Uchwała Nr 52/84/2020 Zarządu Powiatu Grudziądzkiego z dnia 22 października 2020 r. w sprawie 

udzielenia pełnomocnictwa Kierownikowi Powiatowego Zarządu Dróg w Grudziądzu stanowi załącznik 

nr 5 do protokołu. 

 Kolejno, w punkcie dotyczącym spraw organizacyjnych, zapytań i wolnych wniosków: 

1. Starosta p. Adam Olejnik przedstawił pismo Sołtysa Sołectwa Wielkie Lniska w sprawie budowy 

ścieżki pieszo – rowerowej w ciągu drogi powiatowej nr 1381C Grudziądz – Wielkie Lniska – Małe 

Lniska – Nicwałd. 

Członek Zarządu p. Krzysztof Klucznik stwierdził, że jego zdaniem ścieżka w przedmiotowym miejscu 

jest potrzebna mieszkańcom. Następnie zapytał o koszt budowy ścieżki pieszo – rowerowej.  

Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg p. Janusz Różański odparł, że koszt budowy chodnika wynosi 

ok. 500 zł na metr bieżący.  

Starosta p. Adam Olejnik wskazał, że Zarząd Powiatu zaproponował na 2021 rok wykonanie 

dokumentacji projektowej na ścieżkę pieszo – rowerową wzdłuż drogi powiatowej nr 1621C Chełmno 

– Mniszek. Zaproponował, by opracowanie dokumentacji budowy ścieżki pieszo – rowerowej w ciągu 

drogi powiatowej nr 1381C Grudziądz – Nicwałd zaplanować w budżecie na rok 2022, a inwestycję 

wykonać w latach kolejnych. 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zaaprobowali plan wykonania w roku 2021 dokumentacji na ścieżkę 

pieszo – rowerową wzdłuż drogi powiatowej nr 1621C Chełmno – Mniszek, a w roku następnym – 

dokumentacji budowy ścieżki pieszo – rowerowej w ciągu drogi powiatowej nr 1381C Grudziądz – 

Nicwałd. 

Pismo Sołtysa Sołectwa Wielkie Lniska w sprawie budowy ścieżki pieszo – rowerowej w ciągu drogi 

powiatowej nr 1381C Grudziądz – Wielkie Lniska – Małe Lniska – Nicwałd z dnia 5 października 

2020 roku, stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

2. Starosta p. Adam Olejnik przedstawił pismo Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Świeciu 

nad Osą z prośbą o udzielenie dofinansowania gabinetu fizjoterapii w wysokości 15 tys. zł. Starosta 
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p. Adam Olejnik dodał, że na rok 2020 Powiat Grudziądzki udzielił dotacji dla służby zdrowia, 

przekazując dofinansowanie dla szpitala w Łasinie w wys. 15 tys. zł. 

Członek Zarządu p. Marcin Dziadzio zaproponował zwiększenie dotacji dla służby zdrowia na rok 2021 

do kwoty 20 tys. zł i rozdział powyższych środków dla szpitala w Łasinie oraz Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Świeciu nad Osą. 

Starosta p. Adam Olejnik zwrócił uwagę, że na terenie Powiatu Grudziądzkiego funkcjonuje kilka 

gabinetów fizjoterapii. Stwierdził, że udzielenie wsparcia finansowego dla Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Świeciu nad Osą spowoduje w przyszłych latach budżetowych potrzebę udzielania dotacji pozostałym 

ośrodkom zdrowia. 

Członek Zarządu p. Krzysztof Klucznik stwierdził, że Powiat Grudziądzki powinien wspierać gminne 

oraz miejskie ośrodki zdrowia. Zaznaczył jednak, że z prośbą o dofinansowanie powinny zwracać się 

władze samorządowe, na terenie których funkcjonują poszczególne zakłady opieki zdrowotnej. Dodał, 

że do wniosków o dotacje dołączane powinny być plany wydatków wyszczególniające, 

na co przeznaczone zostaną przyznane środki. 

Starosta p. Adam Olejnik zgodził się z powyższym oraz wskazał, że pomoc finansowa dla ośrodka 

zdrowia może być przyznana wyłącznie w formie wsparcia udzielonego jednostce samorządu 

terytorialnego, który jest organem prowadzącym zakład opieki zdrowotnej. Dodał, że w powyższym 

celu konieczne jest wypracowanie odpowiednich reguł współpracy z władzami samorządowymi gmin 

i miast z terenu Powiatu Grudziądzkiego. Następnie Starosta p. Adam Olejnik zaproponował, by kwestię 

udzielenie wsparcia finansowego dla zakładów opieki zdrowotnej omówić na posiedzeniu Komisji 

polityki społecznej oraz przedstawić Radzie Powiatu. Wskazał, że po zaaprobowaniu powyższego planu 

przez Radnych Powiatu oraz zwiększaniu środków dotacji na służbę zdrowia, Zarząd przystąpi 

do opracowania zasad i warunków udzielania pomocy dla ośrodków zdrowia przy współpracy władz 

gminnych. 

Członkowie Zarządu jednogłośnie wyrazili zgodę na powyższe propozycje Starosty p. Adam Olejnika. 

Pismo Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Świeciu nad Osą z dnia 15 października 2020 r. 

z prośbą o udzielenie dofinansowania gabinetu fizjoterapii w wysokości 15 tys. zł, stanowi załącznik 

nr 7 do protokołu. 

3. Starosta p. Adam Olejnik poinformował o sytuacji epidemiologicznej w Placówce Opiekuńczo – 

Wychowawczej w Wydrznie. Przekazał, że u pięciu pracowników wykryto obecność wirusa 

wywołującego chorobę COVID-19. Wskazał, że w związku z tym placówka w Wydrznie została 

zaklasyfikowana jako obiekt zbiorowej kwarantanny, a kilkoro pracowników Starostwa Powiatowego 

w Grudziądzu przebywa obecnie na kwarantannie. Dodał, że na kwarantannie przebywa również kilkoro 

pracowników Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej w Białochowie. 
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4. Starosta p. Adam Olejnik przekazał, że prace budowlane przy przebudowie Placówki Opiekuńczo – 

Wychowawczej w Wydrznie przebiegają zgodnie z terminem. Dodał, że remont powinien zakończyć 

się do końca listopada 2020 r.  

5. Starosta p. Adam Olejnik poinformował, że zakupiono sprzęt komputerowy w ramach projektu 

pn. „Wsparcie dzieci umieszczonych w pieczy zastępczej w okresie epidemii COVID-19”. Dodał, 

że środki na powyższy cel pochodziły z dotacji Wojewody Kujawsko – Pomorskiego. 

6. Starosta p. Adam Olejnik przekazał, że Powiat Grudziądzki rozwiązał umowę z Urzędem 

Marszałkowskim o dofinansowanie budowy dwóch placówek opiekuńczo – wychowawczych w Łasinie 

i w Grucie, według wcześniejszych założeń organizacji pieczy zastępczej na terenie powiatu. Dodał, 

że na obecną chwilą nie uzyskano jeszcze z Urzędu Marszałkowskiego zapewnienia finansowania 

budowy pojedynczej placówki w Łasinie. 

7. Starosta p. Adam Olejnik poinformował, że pojawiły się dodatkowe środki finansowe w ramach 

Funduszu Dróg Samorządowych, w wysokości 8 mln zł, w związku z czym został ogłoszony 

uzupełniający nabór wniosków. Dodał, że Powiat Grudziądzki może złożyć jeden wniosek 

o dofinansowanie inwestycji drogowej, w terminie do 15 listopada 2020 r. Wskazał, że środki zostaną 

przyznane w roku 2020, a inwestycję można zrealizować w roku kolejnym. Starosta p. Adam Olejnik 

zaproponował, by Powiat Grudziądzki złożył wniosek o dofinansowanie remontu drogi powiatowej 

nr 1389C Bogdanki – Szonowo – Plesewo, na kwotę ok. 860 tys. zł. 

Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg p. Janusz Różański dodał, że umowę z wykonawcą na realizację 

inwestycji z dodatkowych środków Funduszu Dróg Samorządowych należy podpisać do 15 grudnia 

2020 r., a wykonanie musi nastąpić w roku następnym, bez względu na to, czy Powiat Grudziądzki 

otrzyma dofinasowanie.  

Członek Zarządu p. Krzysztof Klucznik stwierdził, że jego zdaniem Powiat Grudziądzki powinien 

wystąpić o dofinasowanie remontu drogi powiatowej nr 1389C Bogdanki – Szonowo – Plesewo 

i przystąpić do realizacji inwestycji w roku 2021 nawet w przypadku braku przyznania dofinansowania 

z Funduszu Dróg Samorządowych. 

Członek Zarządu p. Marcin Dziadzio oraz Członek Zarządu p. Aleksander Zadykowicz wyrazili zgodę 

na złożenie wniosku o dofinasowanie remontu drogi powiatowej nr 1389C Bogdanki – Szonowo – 

Plesewo w ramach Funduszu Dróg Samorządowych. 

8. Starosta p. Adam Olejnik przedstawił pismo przedstawiciela Centralnego Portu Komunikacyjnego 

dotyczące założeń budowy tzw. „szprychy kolejowej”, przebiegającej przez Powiat Grudziądzki. Dodał, 

że inwestycja jest na etapie planowania i uzgadniania przebiegu. Starosta p. Adam Olejnik zapytał, 

czy Członkowie Zarządu zgłaszają lub mają do przekazania uwagi od mieszkańców gmin dot. przebiegu 

linii kolejowej przez teren Powiatu Grudziądzkiego. 
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Członek Zarządu p. Krzysztof Klucznik stwierdził, że mieszkańcy, jak również władze samorządowe 

gmin, powinni być pozytywnie nastawieni do realizacji inwestycji, która zapewni rozwój obszarów, 

przed które będzie przebiegać. 

W związku z brakiem dalszych uwag Starosta p. Adam Olejnik stwierdził, że uzgodniono pozytywne 

stanowisko Zarządu Powiatu w imieniu mieszkańców, względem planowanej inwestycji budowy 

tzw. „szprychy kolejowej” w ramach Centralnego Portu Komunikacyjnego. 

9. Członek Zarządu p. Krzysztof Klucznik zapytał o stan realizacji budowy chodnika w Wielkim 

Wełczu. 

Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg p. Janusz Różański odparł, że chodnik jest w trakcie budowy. 

10. Członek Zarządu p. Marcin Dziadzio zapytał o wycinkę drzew przy drodze powiatowej 

w Turznicach. 

Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg p. Janusz Różański odparł, że Powiatowy Zarządu Dróg 

oczekuje na decyzję w sprawie wycięcia drzew z Urzędu Gminy. 

 Wobec braku dalszej dyskusji i wyczerpania porządku obrad, Starosta p. Adam Olejnik 

podziękował wszystkim obecnym za udział w obradach, po czym zakończył 51 posiedzenie Zarządu 

Powiatu. 
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Protokołował: Łukasz Szulc 


